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Interpelacia

W imieniu mieszkaric6w ulicy Narutowicza i ks. J. Popieluszki sktadam
wniosek o wybudowanie progu spowalniaj?cego z kostki brukowej na ul.ks.
Popieluszki jad4c od ul. Narutowiczana wprost gabinetu stomatologicznego
w kierunku basenu. Mieszkaricy ulic Jana Pawlarr ,Narutowiczaiks.
Popieluszki twierdzq,2e jadqce tam pojazdy osobowe i motocykle jadq z
nadmiern4 prgdko S ciq i zagr ahaj q b ezpieczeristwu o sob chodzqcych t4 u li c4
i dzieci bawi4cych sig na skate parku. Wnoszg r6wnie2 o ograniczenietam
prgdko5ci do 20 km/h. Wniosek mieszkaric6w popieram i proszg o podjgcie
dzialah w tym zakresie.
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